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Sn. Rektörüm,  

Öncelikle Üniversitemiz Yönetim Kurulu Toplantısının Fakültemizde yapılması önerimizi kabul ederek 

Yönetim olarak bizleri onurlandırdığınız için teşekkür etmek isterim. Fakültemize teşrif eden tüm üyelere 

izninizle teşekkür etmek isterim. Hoş geldiniz şeref verdiniz. 

 

Sn. Rektörüm, 

Malumlarınız olduğu üzere 2015-2016 eğitim-öğretim döneminin başladığı 14 Eylül 2015 tarihinde yeni 

binamıza taşınarak herhangi bir aksama olmadan eğitim öğretim faaliyetlerine başladık.  

 

Doğal olarak eksiklerimiz vardı. Halen de bu eksikliklerimizi gidermeye çalışıyoruz. Eksikliklerimizin 

giderilmesinde bizlere her türlü desteği veren başta zat-ı aliniz, Rektör Yardımcılarımız ve Genel 

Sekreterimiz olmak üzere tüm yönetim kademesine ve emeği geçenlere teşekkür etmek isterim.  

 

Fakültemizle ilgili eksikliklerimizin halen devam etmesinin iki temel nedeni bulunmaktadır. Birincisi, ilk 

seferde doğru yapılmasına çaba gösterilmesi ve estetik kaygısı, ikincisi de tabi olduğumuz yasalar ve 

yönetmelikler, yani satın alma sürecindeki bürokrasi. Bunu da doğal karşılamak gerekiyor.  

 

Önümüzdeki günlerde açık otoparkın düzenlenmesi ile kapalı otoparkın hizmete alınması, çevre 

düzenlemesi, kamera sisteminin kurulması, fakültemizin isminin (alınyazımızın) yazılması, bina içerisinde 

canlılık sağlayacak resim, portre vb. temini gibi konular başlıca çalışmalarımız olacaktır. 

 

Sn. Rektörüm, 

Özellikle kütüphanemizin rafları ile masa, sandalye, bilgisayar ve her türlü donanımının kalıcı ve kaliteli 

demirbaşlarla sağlanması ve öğrencilerimizin hizmetine sunulması konusundaki destekleriniz için ayrıca 

teşekkür etmek isterim.  

 

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Bilgi Merkezi ve Prof. Dr. Kemali Saybaşılı Kütüphanesi konusunda Dekan 

Yardımcımız Prof. Dr. Mehmet Hacısalihoğlu sizlere daha ayrıntılı bilgi sunacaklardır. 

 

Fakülte olarak sınıflarımız, bilgisayar laboratuvarlarımız,  amfilerimiz, konferans salonlarımız, araştırma 

merkezleri salonu, kulüp odaları, öğretim üyeleri odaları, doçentlik ve doktora tez savunma odaları birlikte 

değerlendirildiğinde fiziki imkânlarımız bakımından oldukça yeterli bir seviyede olduğumuzu belirtmem 

gerekir.  
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Üniversitemize her türlü imkâna sahip modern bir fakültenin kazandırılması konusundaki emek, katkı ve 

destekleriniz için sizlere teşekkür ederken, bu imkânları sağlayan devletimize de minnet borcumuz 

olduğunu belirtmem gerekir. Bu fiziki kapasitenin atıl kalmaması ile etkin ve verimli bir biçimde 

kullanılabilmesi için elimizden gelen her türlü çabayı göstereceğimizin bilinmesini isterim. Bundan sonraki 

süreçte bir taraftan eğitim-öğretimin kalitesini arttırıp bilimsel çalışmalara ağırlık verirken diğer taraftan da 

lisans ve lisansüstü seviyede kapasitemizin azami seviyede kullanılması konusunda çaba göstereceğiz. 

 

Ayrıca, bu geçiş sürecinde özverili çalışmaları nedeniyle tüm çalışma arkadaşlarıma ve Mimarlık 

Fakültesi’nden Sn. Ayhan Böyür hocamıza da huzurlarınızda teşekkür etmek isterim. 14 Nisan 2016 

 

Saygılarımla, 

Prof.Dr. Kenan Aydın 

Dekan  


